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عزیزی با چشمانِ بسته؛

بیخـادم!

۸ خرداد 1400
پول گرفت اما رای نداد؛

قُمپُهای آقای خادم، باز 
هم هزینه داشت

10 شهریور 1400
حال تیم ملی خوب نیست؛

نه عزیز بودی، نه خادم شدی؛ 
لااقل مخدوم هم نباش...

4 مهر 1400
فدراسیون قانون  مدار با 

سرپرست های غیرقانونی!؟

یک پرسش از عزیزی که 
قرار بود خادم شود!

۲4 بهمن 1400
اندرحکایتِ رخنه »بی قانونی« در 

فدراسیون فوتبال؛

دو دو تا؛ پنج تا!

۲۷ بهمن 1400
حکایت گوهرِ کمیاب »شرافت«؛

استخفافِ  فوتبال

11 اسفند 13۹۹
روشن تر از روز؛

رای بهاروند »عزیز« شد و 
»خادم« رئیس!

1۹ اسفند 13۹۹
»شفافیت در اجرای قانون« اولین 

آزمون فدراسیون خادم؛

با این وضع که نمی شود 
فوتبال را اداره کرد!

1۸ فروردین 1400
ترکش های یک ائتلاف؛

برقراری عزیز!؟

13 اردیبهشت 1400
اندرحکایت لفاظی های
 فدراسیونِ بی اختیار؛

خادمِ خواب!

 ۲۸ اردیبهشت 1400
کودکستانی به نام فوتبال ایران:

نه عزیزی، نه خادم!

صفحه ۷
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دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا بویژه بسیجیان »محرم مولایاری« 
و »سلیمان آقایی« که اول اسفندماه ۱۳۶۴ در عملیات

 والفجر ۸ به مقام شامخ شهادت نائل گشتند را گرامی می دارد
کرونادرایران

3 عامل مهم در عدم استقبال مردم از 
تزریق دوز سوم واکسن کرونا؛

عادی انگاری کرونا تقصیر 
مردم است یا مسئولین؟

تعداد موارد بستری مبتلا به کرونا به طور روزافزونی در 
حال افزایش است و به همین دلیل مقامات بهداشتی 
تأکید  کرونا  واکسن  سوم  دوز  تزریق  بر  مدام  کشور 
می کنند. با این وجود آمار واکسیناسیون کرونا در کشور 
نشان می دهد که از جمعیت 62 میلیون نفری که دوز 
را  نفری که دوز دوم واکسن کرونا  اول و 55 میلیون 
تزریق کرده اند تنها 22 میلیون نفر دوز سوم را نیز دریافت 
کرده اند اما چرا پوشش واکسیناسیون دوز سوم در کشور 

پایین است؟
از زمان افزایش پوشش واکسیناسیون کرونا در کشور، 
محدودیت های کرونایی به حداقل رسید. این تصمیم که 
به نظر می رسید با هدف چرخیدن چرخ اقتصادی کشور 
انجام شده باشد خود عاملی برای عادی انگاری وضعیت 

کرونا بود.
در  کرونایی  محدودیت های  سختگیرانه  اجرای  اگرچه 
شرایطی که بسیاری از مشاغل در پی شیوع کرونا آسیب 
فراوانی دیده اند؛ به نظر سخت و غیرممکن می رسد اما 
دولت می توانست با اعمال محدودیت هایی برای حضور 
افراد واکسینه نشده در اماکن عمومی، اهمیت تزریق 
نیز  راستا  این  را پررنگ تر جلوه دهد. در  واکسن کرونا 
برخی محدودیت ها تحت عنوان محدودیت های هوشمند 
کرونایی اجرا شد اما به دلیل نبود ضمانت اجرایی و عدم 
نظارت کافی بر رعایت آن، عملاً به حاشیه رفت و موفق 
نبود و همین مسئله یعنی احساس نبود نظارت کافی بر 
کنترل کرونا و واکسیناسیون در کشور را می توان عاملی 

برای عادی انگاری وضعیت کرونا دانست.
در حالی که مقامات بهداشتی کشور مدام اعلام می کنند 
که بهترین واکسن، در دسترس ترین واکسن است؛ نتایج 
برخی مطالعات و اظهارنظر بسیاری از پزشکان، حاکی از 
آن است که استفاده از پلتفرم های مختلف و ناهمگن 
مثال  برای  دارد؛  بیشتری  اثربخشی  واکسیناسیون،  در 
برخی اعضای کمیته علمی کرونا بارها اعلام کرده اند که 
تزریق واکسن های پروتئینی به عنوان دوز سوم واکسن 
سینوفارم، آنتی بادی ها را بیشتر افزایش می دهد. همین 
مسئله باعث افزایش اقبال مردم به تزریق واکسن هایی 
نظیر پاستوکووک پلاس، اسپایکوژن و آسترازنکا می شود 
اما میزان تولید و واردات این واکسن ها محدود است 
و طبیعتاً یک نوع واکسن کفاف همه جامعه هدف را 

نمی دهد.
اگرچه بسیاری از افراد نیز بنا به گفته متخصصین واکسن 
مشابه دوز اول و دوم خود را در دوز سوم تزریق می کنند 
اما برخی نیز حساسیت بیشتری در انتخاب نوع واکسن 
از  بسیاری  وجود  این  با  می دهند.  خرج  به  سوم  دوز 
مراکز همه انواع واکسن ها را ندارند و با گذشت حدود 
یک سال از آغاز واکسیناسیون کرونا در کشور، نقشه توزیع 
واکسن کرونا در کشور مشخص نیست و همین امر باعث 
سردرگمی برخی مردم و منصرف شدن آنها از تزریق دوز 

سوم واکسن کرونا می شود.
فعالیت گروه های ضدواکسن در فضای مجازی نیز در 
ماه های اخیر گسترده تر شده؛ شیوع سویه های جهش یافته 
اثربخشی  نسبی  کاهش  و  کشور  در  کرونا  ویروس 
به  تا  است  افراد  این  برای  خوبی  بهانه  نیز  واکسن ها 
تبلیغاتی علیه واکسن بپردازند؛ عدم اقناع افکار عمومی، 
واکسن های  عوارض  به  مربوط  مقالات  نکردن  منتشر 
به  کم توجهی سیاست گذاران  و  کشور  در  مصرف شده 
تأثیر محتواهای تولیدشده از سوی گروه های ضدواکسن 
بر افکار عمومی و عدم پاسخگویی مناسب به شبهات 
مطرح شده از سوی آن ها، باعث کم تر شدن اعتماد مردم 

به واکسیناسیون کرونا شده است.

خبراول

»وزیر بهداشت« اعلام کرد:

پیک بستری های امُیکرون؛ بزودی
»دکتر بهرام عین اللهی« -وزیر بهداشت- سالگرد ورود کرونا 
به کشور را مورد اشاره قرار داد و گفت: هر موج جدید کرونا 
سه پیک ایجاد می کند. اولین پیک مربوط به مراجعات 
سرپایی، دومین پیک مربوط به بستری ها و سومین پیک 
مربوط به فوتی هاست. در سویه جدید امیکرون، هنوز به 
پیک اول یعنی اوج بستری های سرپایی نرسیده ایم ولی به 

زودی این پیک فرا می رسد.  
وی با اشاره به فداکاری های کادر بهداشت و درمان طی دو 
سال گذشته، بیان کرد: از سال ۹۸ تاکنون فراز و نشیب های 
زیادی داشته ایم و کادر بهداشت و درمان در این مدت 
امتحان بسیار خوبی داده و ایثارگری و فداکاری خود را 

ثابت کرده است.
وزیر بهداشت گفت: ما در این دو ساله تجربه های خیلی 
خوبی کسب کردیم و از نظر علمی امروز در قله مسائل 
علمی کرونا از نظر شناخت و مقابله با این ویروس هستیم. 
یکی از مهم ترین توفیقات ما این است که خوشبختانه 
توانسته ایم واکسن در داخل تولید کنیم که مقام معظم 
رهبری هم در مراسم ۲۹ بهمن و دیدار مجازی با مردم تبریز 

به این دستاورد اشاره کردند.  
وی افزود: اکنون شش شرکت تولید واکسن فعالیت دارند 

و قادریم انواع مختلف واکسن را در کشور تولید کنیم. 
در مقایسه با آمار دنیا و حتی کشورهای پیشرفته آمار 
واکسیناسیون در ایران خوب است و خیلی از کشورها هنوز 

به این میزان از واکسیناسیون نرسیده اند.
وزیر بهداشت گفت: در ابتدای ورود ویروس کرونا به کشور 

مشکلات زیادی داشتیم ولی امروزه 
بسیار  ویژه  مراقب  اتاق های 
مجهزی داریم، انواع و اقسام 
دستگاه های اکسیژن ساز و 
دستگاه های کمک تنفسی 

اختیار  در  )ونتیلاتور( 
روش های  به  و  داشته 

مشکلات  رفع  پیشرفته 
مسلط  بیماران  تنفسی 

هم  دارویی  نظر  از  هستیم. 
کمیته علمی به وحدت نظر رسیده اند 
سال  دو  از  بعد  خوشبختانه  و 
اختیار  در  را  کرونا  موثر  داروهای 
داریم و می دانیم برای هر بیماری 

چه نوع دارویی استفاده کنیم.  

وی اظهار داشت: در همین موج ششم شاهدیم که به 
وضعیت بیماران مراجعه کننده در بخش های مختلف با 
یک وحدت عمل و برنامه مشخصی رسیدگی می شود. 
تاکنون ۹۱ درصد از مردم واکسن دز اول، ۸۱ درصد واکسن 
دز دوم و ۳۲ درصد واکسن دز سوم خود را دریافت کرده اند.

اللهی  عین  بهداشت،  وزارت  عمومی  روابط  اعلام  بنابر 
خاطرنشان کرد: سازمان بهداشت جهانی اذعان دارد که 
ایران در زمینه مقابله با کرونا جزو کشورهای برتر دنیاست. 
در منطقه که می توانیم بگوییم اول هستیم و در دنیا 
هم رتبه ها دائم تغییر می کند ولی ایران جزو ۱۰ کشور 

برتر است.
که  کسانی  خواست  مردم  از  پایان  در  بهداشت  وزیر 
واکسن نزده اند حتما برای واکسیناسیون اقدام 
کنند و افرادی هم که واکسن زده اند 
تزریق  با  را  خود  واکسیناسیون 
تکمیل  دوم  و  اول  دزهای 
حاضر  حال  در  زیرا  کنند، 
پیشگیری  روش  بهترین 
بیماری،  به  ابتلا  از 

واکسیناسیون است.

»عباس شیراوژن« - سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا- 
درباره مصوبات جلسه روز شنبه ستاد ملی مقابله با کرونا 
اظهار داشت: تعطیلی مهدکودک ها در شهرهای قرمز و 
دورکاری مادران شاغل دارای فرزند زیر 6 سال به مدت یک 
هفته دیگر تمدید شد. در این جلسه مجدداً بر تصمیم گیری 
ستاد کرونای استان ها درباره حضوری یا غیرحضوری بودن 
آموزش مدارس و دانشگاه های آن منطقه، بر اساس میزان 

شیوع بیماری در میان دانش آموزان و دانشجویان تأکید 
شد.

وی با بیان اینکه نظارت بر رعایت جدی تر شیوه نامه های 
بهداشتی توسط اصناف و وسائل نقلیه عمومی به خصوص 
مترو و ایرلاین ها  از دیگر مصوبات این ستاد بود؛ تصریح 
کرد: در این جلسه بر کنترل جدی تر اجتماعات بر اساس 
این  و  تأکید  گذشته  در  شده  تصویب  محدودیت های 

محدودیت ها یک هفته دیگر تمدید شد؛ بر این اساس 
اجتماعات فرهنگی و مذهبی در حد 20 درصد ظرفیت فضا 
و به مدت حداکثر 90 دقیقه و جلسات اداری با حداکثر 30 

نفر و در مدت حداکثر 90 دقیقه امکان برگزاری دارند.
همچنین سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا در پایان گفت: 
کارکنان ادارات باید واکسیناسیون را انجام دهند یا هر 15 

روز یکبار تست منفی PCR ارائه دهند.

»سردار احمدعلی گودرزی« -فرمانده مرزبانی 
علیه  عملیات  اجرای  از  کشور-  انتظامی 
قاچاقچیان و اشرار و کشف محموله سلاح 
آزادگان  دشت  مرزی  هنگ  حوزه  در  جنگی 
خبر داد و گفت: در این عملیات ۵۰ قبضه 
سلاح کلت کمری به همراه خشاب و کیف 
های مربوطه و یک قبضه سلاح کلاشینکف 

کشف شد.
وی در تشریح این خبر اظهار داشت: مرزبانان هنگ مرزی دشت آزادگان روز جمعه در 
یک رشته عملیات مشترک با سربازان گمنام امام زمان )عج( در نتیجه ساعت ها کار 
اطلاعاتی و تجزیه و تحلیل اخبار واصله از قصد قاچاقچیان مبنی بر ورود یک محموله 
سلاح و مهمات جنگی از مرز زمینی به کشور مطلع شده و بلافاصله بررسی موضوع 

را به صورت ویژه در ستور کار خود قرار دادند.
فرمانده مرزبانی انتظامی کشور ادامه داد: ماموران سریعاً با تشکیل چند تیم عملیاتی و اجرای 
گشت و کمین های هدفمند، محل مورد نظر را زیر نظر قرار داده و در عملیات ضربتی ضمن 
دستگیری ۲ قاچاقچی، ۵۰ قبضه سلاح کلت کمری به همراه خشاب و کیف های مربوطه و 

یک قبضه سلاح کلاشینکف را کشف کردند. 

اعزامی  سربازان  )آموزشی(  مقدماتی  رزم  دوره 
اسفند ماه ۱۴۰۰، چهار هفته شد. سازمان وظیفه 
در  ایران  اسلامی  جمهوری  انتظامی  عمومی 
سربازان  آموزشی  دوره  کاهش  از  اطلاعیه ای 
اعزامی اسفند ماه خبر داد. در این اطلاعیه آمده 
است: با توجه به شیوع موج جدید ویروس کرونا 
و در پیشرو بودن سال جدید و ماه مبارک رمضان، 
نیرو های مسلح مدت  کل  ابلاغیه ستاد  برابر 

آموزش رزم مقدماتی در اسفند ماه سال ۱۴۰۰ به مدت چهار هفته تعیین شده است. مشمولان 
و خانواده های آن ها برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند از طریق پایگاه اطلاع رسانی سازمان 
به نشانی www.vazifeh.police.ir، سامانه تلفن گویا به شماره ۰۹۶۴۸۰ یا کانال سازمان در پیام 
رسان سروش به نشانی khabaresarbazi@ از آخرین اخبار مربوطه مطلع شوند. همچنین »امیر 
غلامرضا رحیمی پور« -رئیس اداره سرمایه انسانی سرباز ستاد کل نیروهای مسلح- گفت: بدلیل 
جلوگیری از شیوع اومیکرون در کشور دوره آموزش رزم مقدماتی برای مشمولان پایه خدمتی 
اسفند از ۴۵ روز به یک ماه کاهش یافت. تمامی مشمولان باید واکسن کرونا را تزریق کنند، 
مشمولان پایه خدمتی اسفند ۱۴۰۰ بایستی حتماً هنگام اعزام به خدمت مقدس سربازی کارت 

واکسیناسیون خود را همراه داشته باشند.

»فرمانده مرزبانی انتظامی کشور« خبر داد:

انهدام باند قاچاق سلاح و مهمات
 در بدو ورود به کشور

»رئیس اداره سرمایه انسانی سرباز ستاد کل نیروهای مسلح«:

دوره آموزشی سربازان اعزامی 
اسفند ۲۸ روزه شد

»سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا« خبر داد:

تمدید یک هفته ای محدودیت های کرونایی

حوادثوانتظامی

بهداشتوسلامت
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اجتماعی

نگاه

تشخیص درست دولت در توجه به مسأله افکار عمومی و 
ارتباط آن با بازار، موجب شده همه دستگاه های اجرایی و 
نظارتی، مواردی که با هدف ایجاد انگیزه و تشویش اذهان 
عمومی در فضای مجازی منتشر می شود برای مردم تبیین 
کنند. همچنین دولت، هم راستا با تلاش ها و جلسات مستمر 
برای تامین معیشت و تثبیت بازار، نیازمند اقدامات تبیینی 

برای تشریح این اقدامات نزد مردم است.
اقداماتی که بیش از همه باید متوجه خنثی کردن خبرهای 
کاذب از سوی عده ای سودجو باشد که با هدف تامین منافع 
کوتاه مدت خود، منافع بلندمدت مردم را زیر سوال می برند. 
بهتر است دولت و  این موضوع توجه کنیم که،  به  باید 
نهادهای کلان سیاست گذار در امر بازار، بجای صرف انرژی و 
سرمایه های کشور در حوزه نظارت و کنترل بازار، برنامه ها و 
سیاست هایی را دنبال کنند تا مولفه های کلان اقتصادی را در 
جهت آرامش بازار به مرحله اجرا در آورند، وگرنه با گسترش 
نظارت و بازرسی عملا مشکلی از اصل موضوعات بازار حل 

نخواهد شد. 
البته اصلاح ساختار و شرح وظایف و اختیارات نهادهای 

نظارتی یک ضرورت حتمی و قطعی برای اقتصاد محسوب 
ایجاد  و  بازسازی  از  بعد  باید  سیاست  این  ولی  می شود 
ساختارهای جدید و متناسب با آن ها شکل بگیرد و استمرار 
روندهای اشتباه گذشته، هرگز نمی تواند موجب حل معضلات 

این حوزه شود. 
تجارب گذشته دولت های پیشین و عدم موفقیت آن ها 
در ساماندهی مناسب بازار از طریق استفاده ابزاری از نظام 
بازرسی و نظارت بر بازار به خوبی نشان می دهد که چگونه 

بارها دولت ها بمنظور جلب 
نظر جامعه و یا عدم پذیرش 
ساختاری  اصلاحات  هزینه 
اقتصاد کشور، این راه میانبر و 
غیر موثر را امتحان کردند و در 
بلندمدت بر ویرانه های اقتصاد 
کشور اضافه کردند. حال سوال 
اساسی این است که چرا بازار 
تنظیم نمی شود؟ آیا نظارت 
ناکارآمد است یا تخلفات بازار 

بیشتر شده است؟
گرچه می توان جواب این پرسش را اینگونه بیان کرد که 
بازار ویترین سیاست های اقتصادی دولت است و هر گونه 
تغییر و تحول در سیاست های کلان اقتصادی، تاثیر آنی بر 
شرایط بازار خواهد داشت و این موضوع هیچگونه استثنایی 
ندارد. پس راهکار حل معضل را نه در بطن بازار بلکه در 
مولفه های دیگر مرتبط به بازار می توان مشاهده کرد. یعنی در 
موضوعاتی مانند برنامه ریزی برای امنیت و ثبات اقتصادی، 

تلاش در جهت ثبات و افزایش قدرت پول ملی، جلوگیری از 
افزایش نقدینگی، حذف نظام یارانه ای غیرهدفمند و رانتی، 
جلوگیری از فعالیت های سوداگرانه نظام بانکی و ساماندهی 
از  بانکی، هدایت سرمایه های مردم  و  پولی  سیاست های 
دلالی به سمت فعالیت های مولد، توجه ویژه به توسعه 
تجارت داخلی و خارجی و استفاده از آن بعنوان مزیت اول 
کشور، اصلاح قوانین اقتصادی کشور بر اساس سیاست های 

غیرانحصاری و... که فعلا در حاشیه قرار دارند. 
به توضیحات فوق  با توجه 
حال  اقتصادی  شرایط  در  و 
دسترسی  که  کشور  حاضر 
و  محصولات  به  آسان 
کالاهای اساسی و پرمصرف 
مصوب  و  مناسب  نرخ  با 
حق  به  مطالبات  از  یکی 
دولت  از  مردم  انتظارات  و 
برآورده  که  انتظاری  است، 
ساختن آن در شرایط جنگ 
تحریم های  و  اقتصادی 
ظالمانه دشمن و مواجه با تورم، کار آسانی نیست اما دولت 
باید در این حوزه عزمی جدی و راسخ داشته باشد و همه 
تلاش های خود را برای تامین کالای اساسی مورد نیاز مردم 

به کار بگیرد. 
ستاد تنظیم بازار کالاهای اساسی در راستای تحقق همین 
مطالبه و کمک به تامین و دسترسی آسان و با سهولت مردم 
به کالاهای مهم و پرمصرف، تشکیل شده و از سوی دیگر 

هرساله با نزدیک شدن به روزهای پایانی سال، نظارت بر بازار 
کالاهای اساسی و پرمصرف بمنظور توزیع مناسب این کالاها 
و پیشگیری از گرانفروشی و احتکار، بیشتر احساس می شود. 
بنابراین اهمیت فعالیت این ستاد در شرایطی که کشورمان با 

مشکل تورم روبروست، دوچندان است. 
نرخ گذاری  مخالف  اقتصادی  کارشناسان  برخی  گرچه 
در  اما  هستند،  دولت  سوی  از  خدمات  و  کالا  دستوری 
شرایط فعلی کشور بنظر می رسد چاره دیگری وجود ندارد. 
جلوگیری از فعالیت سودجویان و پیشگیری از نوسانات بازار 
و قیمت گذاری سلیقه ای و اعمال قانون متخلفان و کمک 
به تنظیم بهتر بازار کالاهای اساسی از مزایای تعیین قیمت 
دستوری بشمار می رود. اما به اعتقاد کارشناسان اقتصادی 
بجای این کار باید از ظرفیت و توان شرکت های دانش بنیان و 
استارت آپ ها به منظور تنظیم بازار هوشمند کالای اساسی 

استفاده کرد.
به  بازارچه های مجازی  به تشکیل  بعنوان نمونه می توان 
کمک استارت آپ ها، اشاره کرد. همچنین تامین نهاده مورد 
نیاز کشاورزان و توزیع به موقع آن در کنار پخش مناسب 
کالای اساسی و نظارت کافی بر بازار به منظور عرضه مناسب 
این محصولات، اساس کار برای داشتن یک بازار با ثبات 
برای کالاهای اساسی است که باید مورد توجه مسئولان قرار 
گیرد و حذف واسطه ها و دلالان که با سوءاستفاده از شرایط 
اقتصادی باعث ایجاد التهاب در بازار می کنند نیز انجام شود. 
همچنین دیگر راهکار، بازنگری در اختیارات ستاد تنظیم بازار 
و اصلاح قوانین و مقررات حوزه تعزیرات است که باید از 

سوی مجلس مورد توجه قرار گیرد.

در جهت تنظیم بازار؛

ضرورت اصلاح ساختار و شرح وظایف نهادهای نظارتی

زالی: واکسیناسیون زنان باردار، ایمنی در برابر کرونا را افزایش می دهد
فرمانده ستاد استانی مقابله با کرونا تهران اعلام کرد: مطالعه و تحقیقات جدید نشان می دهد که واکسیناسیون کرونا 

خطری برای زنان باردار و کودکان ندارد و میزان ایمنی و مقاومت آنان در برابر این ویروس را افزایش می دهد.

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم

ارتباطاتبازرگانی کاروتعاون

»محمد شیخان« -مدیرعامل شرکت دخانیات ایران- از تشکیل بیش از ۲۰۰ پرونده 
حقوقی برای مبارزه با فساد در این شرکت خبر داد و اعلام کرد که این فسادها در 
دولت قبل رخ داده و بخشی از این پرونده ها به خاطر سواستفاده دلال ها، آقازاده ها و 

وابستگان مسئولان وقت بوده است.
وی اظهار داشت: به خاطر سو مدیریت در دولت گذشته، در همه این پرونده ها رانت و 
نفوذ دلال های مختلف دیده می شود. متهم یکی از این پرونده ها، شاکی شده و سعی 
کرد با زدوبند شرکت دخانیات را محکوم کند که به رییس قوه قضاییه گزارش کاملی از 
انواع فساد در این شرکت ارائه کردیم و دستور ویژه را برای رسیدگی به پرونده گرفتیم.
مدیرعامل شرکت دخانیات ایران ادامه داد: در همین پرونده شخصی با  رانت و نفوذ در 
خرید توتون، ضمن کسب ثروت نامشروع، با زدوبند دنبال اهدافش بود.  وی با اشاره 
به اینکه اکنون شرکت دخانیات نزدیک به چهار هزار میلیارد تومان بدهی دارد، گفت: 
این شرکت همچنین حجم زیادی زیان انباشته دارد. این شرکت یک بنگاه تولیدی و 
اقتصادی است که اکنون به خاطر سومدیریت ها و سیاست های غلط در دولت گذشته 
شاهد حجم زیادی از فساد، نادیده گرفتن سهم کشاورزان توتون کار، عدم استفاده از 
ظرفیت های تولیدی داخلی و کاهش سهم بازار داخلی و قرار گرفتن این بازار در اختیار 

شرکت های خارجی هستیم.

طبق آمار۱۰ ماهه امسال بالغ بر ۱۲ میلیون تن صادرات فولاد اعم از شمش فولاد 
تا مقاطع طویل، محصولات فولادی و آهن اسفنجی صادر شده است؛ همچنین 
آمار نشان می دهد علاوه  بر تامین نیاز داخل، صادرات فولادی ها )جز مقاطع تخت 
فولادی( افزایش ۱۳ تا ۴۸ درصدی نسبت به آمارهای صادراتی آن ها در مدت مشابه 

سال گذشته داشته است.
بر اساس آماری که توسط انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران در اختیار ایسنا، قرار 
گرفته است، از ابتدای سال جاری تا پایان دی ماه  ۸۰۷ هزار تن انواع شمش فولادی 
)شامل اسلب، بلوم و بیلت( صادر شده است که به نسبت پنج میلیون و ۱۳۶ هزار تن 
صادر شده در مجموع ۱۰ ماهه ابتدایی سال ۱۳۹۹ افزایش ۱۳ درصدی داشته است.  
کل مقاطع طویل فولادی صادر شده در ۱۰ ماه سال جاری به دو میلیون و ۲۳۲ هزار تن 
رسیده که نسبت به یک میلیون و ۷۹۸ هزار تن صادر شده در مدت مشابه سال گذشته، 
۳۴ درصد رشد داشته است؛ در مقابل اما میزان صادرات کل مقاطع تخت فولادی در 
مدت مذکور سال جاری برابر ۴۹۵ هزار تن است که در مقایسه با ۵۷۵ هزار تن صادر 
شده در مجموع ۱۰ ماهه ابتدایی سال ۱۳۹۹، افت ۱۴ درصدی را ثبت کرده است.   این 
آمار در مدت مشابه سال گذشته دو میلیون و ۳۷۳ هزار تن بوده است و بر این اساس 
میزان صادرات محصولات فولادی در این مقایسه آماری رشد ۱۵ درصدی را نشان می دهد.

سرعت اینترنت یکی از فاکتورهای کیفی خدمات اینترنتی محسوب می شود و البته 
این روزها به یکی از مهم ترین دغدغه های کاربران اینترنتی تبدیل شده و بسیاری 
از افراد از افت کیفیت اینترنت شکایت دارند. وب سایت Speedtest شاخص های 
جهانی اینترنت را در کشورها بررسی می کند و مشاهده آمار این وب سایت می تواند 

نشان دهد اینترنت در یک ماه گذشته در ایران به چه صورت بوده است. 
طبق آخرین آمار منتشر شده در اسپیدتست، تا ماه ژانویه سال ۲۰۲۲، میانه جهانی 
سرعت دانلود اینترنت موبایل، ۲۹.۶۲ مگابیت برثانیه و میانه جهانی سرعت آپلود 
اینترنت موبایل، ۸.۴۴ مگابیت برثانیه و تاخیر ۲۹ میلی ثانیه است. در حوزه اینترنت 
ثابت نیز میانه جهانی سرعت دانلود، ۵۹.۸۴ مگابیت برثانیه و میانه جهانی سرعت 
آپلود ۲۵.۵۱ مگابیت برثانیه و تاخیر ۱۰ میلی ثانیه است. رتبه یک تا پنج اینترنت 
موبایل در جهان تا ماه دسامبر ۲۰۲۱، به ترتیب به امارات متحده عربی )۱۳۵.۶۲ 
مگابیت برثانیه(، نروژ )۱۱۸.۴۴ مگابیت برثانیه(، قطر )۱۰۹.۸۶ مگابیت برثانیه(، کره 
جنوبی )۱۰۹.۱۴ مگابیت برثانیه( و هلند )۱۰۷.۲۴ مگابیت برثانیه( تعلق دارد. همچنین 
رتبه یک تا پنج اینترنت پهن باند ثابت در جهان، به ترتیب به موناکو )۱۹۲.۶۸ 
مگابیت برثانیه، سنگاپور )۱۹۲.۰۱ مگابیت برثانیه(، شیلی )۱۸۹.۳۶ مگابیت برثانیه(، 

تایلند )۱۸۴.۰۳ مگابیت برثانیه(، هنگ کنگ )۱۷۳.۴۲ مگابیت برثانیه( تعلق دارد.

صادرات فولاد ایران
 افزایش یافت

اینترنت ثابت ایران 
دو پله صعود کرد

تشکیل ۲۰۰ پرونده فساد اقتصادی 
دولت قبل در دخانیات
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استان ها
به ازای هر 4 دانش آموز، یک نفر مبتلا به »چاقی« و »اضافه وزن«

معاون تربیت بدنی و سلامت وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد: طی ۸ سال گذشته نرخ »چاقی« دانش آموزان 
رشد داشته و به ازای هر چهار دانش آموز یک دانش آموز مبتلا به چاقی و اضافه وزن است و از حیث ورزش و چاقی 

خانواده ها، بیش از ۶۵ درصد مادران مبتلا به چاقی و اضافه وزن هستند.

دیالوگ

البرز

به  ارائه خدمات مطلوب  راستای  شهردار فردیس گفت: در 
فردیس  شهری  مدیریت  مختلف،  حوزه های  در  شهروندان 
همکاری لازم را با دستگاه های مربوطه داشته و دارد و تمام 
تلاش خود را در جهت اجرا و تکمیل  پروژه های عمرانی شهر 

به کار خواهد گرفت.  
»محمدرضا آژیر« -شهردار فردیس- در گفت وگو با »دنیای هوادار« 
در خصوص بازدید استاندار البرز از پروژه های عمرانی مختلف 

در فردیس،  اظهار کرد: طی بازدید میدانی و بررسی روند اجرای 
پروژه های بیمارستان دولتی و بیمارستان های خصوصی آرین 
و به آفرین در فردیس، دستوراتی در جهت تسهیل و تسریع برای 
رفع موانع و معضلات پروژه ها از سوی استاندار محترم به همه 

دستگاه ها از جمله شهرداری فردیس ابلاغ شد. 
وی یادآور شد: شهرداری فردیس در راستای تسهیل در اجرای 
پروژه بیمارستان و تامین زیرساخت های درمانی برای سلامت 
مردم، تا کنون نهایت همکاری را با دانشگاه علوم پزشکی در 
خصوص بیمارستان دولتی فردیس و سازندگان بیمارستان های 
با شرایط  را  این همکاری  این شهر داشته و  خصوصی در 

مطلوب تری ادامه می دهد.  
شهردار فردیس بازدید از پروژه ۴۹۵ واحدی مسکن ملی را از 

دیگر محورهای بازدید استاندار البرز برشمرد و گفت: این 
املاک مربوط به اراضی دریانیه است که با توجه به 
تداخل و تعارض ثبتی پروژه  قرار است جلسه ای متشکل 

از مدیران ادارات کل ثبت اسناد و املاک، 
اجرایی فرمان  راه و شهرسازی و ستاد 
امام خمینی)ره( در استان و  حضرت 
استاندار  دفتر  در  فردیس  شهرداری 

البرز برگزار و راهکارهای رفع موانع 

موجود بررسی شود. شهرداری فردیس همکاری لازم را با پروژه 
مسکن ملی خواهد داشت و در صورت رفع مشکلات 
ثبتی و  ارائه اسناد مربوطه، صدور سند برای پروژه 

فوق ممکن خواهد بود. 
آژیر در ادامه از بازدید استاندار البرز از پروژه کنارگذر 
شرقی، بلوار کشتارگاه)نیایش( خبر داد و گفت: 
طی این بازدید اتصال بلوار نیایش به همت 
جنوبی و هزینه های آن در محور شرقی 
که  در محدوده شهر اندیشه قرارگرفته، 

مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

»حسین فاضلی هریکندی« -رئیس کل دادگستری استان البرز- 
اعلام کرد که که در مجموع تا الان بناهای حدود ۸۰ درصد از 
دستگاه هایی که در طول مسیر ۶۴ کیلومتری از پل حامی تا 

تونل کندوان اقدام به ساخت و ساز کرده اند، آزادسازی 
شده است.

در راستای تاکیدات رئیس قوه قضاییه در آزادسازی 
حریم رودخانه کرج، تعداد دیگری از ساخت وساز های 

متعلق به دستگاه های دولتی و حاکمیتی و 
همچنین تعدادی از متصرفات مربوط به 

رئیس کل  افراد حقیقی تخریب شد. 
آخرین  خصوص  در  البرز  دادگستری 
اقدامات انجام شده در راستای آزادسازی 

حریم رودخانه کرج بیان کرد: با توجه به تاکیدات رئیس 
دستگاه قضا برای زمانبندی در اجرای کار آزادسازی اراضی ملی 
و طبیعی، کمیته تخصصی آزاد و حریم رودخانه کرج برای 

آزادسازی حریم رودخانه کرج تشکیل شد.
حسین فاضلی هریکندی با بیان اینکه مقرر 
شده است کار تخریب ساخت و ساز ها در 
ساختمان های  از  کرج  رودخانه  حاشیه 
متعلق به دستگاه های دولتی و نظامی 
که  دستگاه هایی  گفت:  شود،  آغاز 
اقدام  کرج  رودخانه  حاشیه  در 
بودند،  کرده  ساز  و  ساخت  به 
شناسایی شده اند که در اولین 

اقدام ساختمان متعلق به قوه قضاییه تخریب شد.
وی بیان کرد: در طول مسیر ۶۴ کیلومتری از پل حامی تا 
تونل کندوان ۱۹ دستگاه حاکمیتی در حریم رودخانه کرج 
اقدام به ساخت و ساز کرده اند که تا به امروز ۱۰ دستگاه از 
جمله قوه قضاییه، محیط زیست، وزارت نیرو، کمیته امداد 
امام خمینی )ره(، وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، بنیاد شهید 
و امور ایثارگران، وزارت راه و شهرسازی و وزارت کشور و چند 
دستگاه حاکمیتی دیگر نسبت به آزاد سازی حریم رودخانه 

اقدام کرده اند.
رئیس کل دادگستری البرز بیان کرد: امروز هم ساختمان های 
متعلق به ۵ دستگاه حاکمیتی از جمله آموزش و پرورش، 
وزارت جهاد کشاورزی، تامین اجتماعی، بخشداری آسارا و یک 

نهاد نظامی در حریم رودخانه کرج تخریب می شود. در مجموع 
تا الان ۱۵ دستگاه یعنی حدود ۸۰ درصد از دستگاه هایی که در 
طول مسیر ۶۴ کیلومتری از پل حامی تا تونل کندوان اقدام به 

ساخت و ساز کرده اند، آزادسازی شده است.
وی با بیان اینکه ساختمان های ۴ دستگاه حاکمیتی در حریم 
رودخانه کرج هنوز تخریب نشده است، گفت: از این ۴ دستگاه، 
۲ دستگاه نظامی هستند که به آن ها اخطاریه داده شده است و 

اعلام کرده اند که نسبت به تخریب اقدام خواهند کرد.
رئیس کل دادگستری البرز افزود: تخریب ساختمان های ۲ 
دستگاه دیگر نیز نیازمند انجام کار های اداری است. یکی از 
این ساختمان متعلق به هلال احمر است که وقف شده و 
ساختمان دیگر هتل پارسیان گچسر است که موضوع میراث 
فرهنگی در خصوص آن مطرح شده و نیازمند بررسی است. 
همچنین علاوه بر تخریب ساختمان های ۵ دستگاه حاکمیتی، 
چند ساختمان متعلق به افراد حقیقی به صورت داوطلبانه 

تخریب می شود.

»شهردار فردیس« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:  

در جهت بهره برداری از بیمارستان های فردیس آماده همکاری هستیم 

»رئیس کل دادگستری استان البرز« خبر داد: 

تخریب ساخت و ساز ۵ دستگاه حاکمیتی دیگر

گیلانهرمزگان زنجان

»سید جواد ساداتی نژاد« -وزیر جهاد کشاوری- روز شنبه با شرکت ویدئوکنفرانسی در 
آیین اهدای نمادین اسناد اراضی به چند تن از کشاورزان استان زنجان با قدردانی از 
تلاش های انجام گرفته در زمینه رفع کامل تداخلات در اراضی ۲ شهرستان این استان 
افزود: اجتماعی که حول قرارگاه صدور اسناد برای اراضی کشاورزی اتفاق افتاد، نشان 
داد که اگر همه دستگاههای متولی در این حوزه با هم باشند می شود موضوع صدور 

اسناد برای زمین های کشاورزی به ثمر برسد.
وی ادامه داد: طبق قانون باید همه اراضی کشاورزی کشور را تا پایان سال ۱۳۹۹ 
صاحب سند می کردیم، در هر بخش به هر نحوی در این کُندی نقش داشتیم، یک 
بخشی هم ممکن است مربوط به آیین نامه ها باشد که دست و پا گیر بودند، ولی 

در هر صورت اکنون عزمی به وجود آمده تا کار در سایه همکاری ها به نتیجه برسد.
همچنین استاندار زنجان نیز در این مراسم با بیان اینکه رفع کامل تداخلات در سطح 
۲ شهرستان استان از مصوبات سفر رییس جمهور به زنجان بود، گفت: در راستای 
حدنگاری و اجرای کاداستر و صدور اسناد برای اراضی کشاورزی و باغی استان، 
مشکلات بین دستگاهی برطرف شد و فرآیند امور در این راستا با سرعت مناسبی در 
حال انجام است. ۲۵ درصد اراضی کاداستر شده کشور در استان زنجان است، اکنون 

در حال صدور سند برای این اراضی هستیم.

»حسین ایزدی« -مدیرکل تعزیرات حکومتی هرمزگان- گفت: حدود ۱۵ درصد از پرونده 
های قاچاق کشور در تعزیرات حکومتی این استان تشکیل و رسیدگی می شود و 
بیشترین تعداد پرونده قاچاق در کشورتشکیل می دهد. تعداد پرونده های قاچاق 
این استان ۱۰ هزار و ۸۶۹ پرونده بوده و امسال ۱۰ هزار و ۷۷۶ پرونده قاچاق با پرونده 

های باقی مانده از قبل مورد رسیدگی قرار گرفت.
وی ادامه داد: قاچاق فراوانی که وجود دارد می تواند بر روی تنظیم بازار اثر بگذارد و 
پرونده های بسیاری در این زمینه تشکیل می شود. این حجم از پرونده های قاچاق 
که وارد هرمزگان می شود می تواند ما را از انجام سایر ماموریت ها بازدارد اما اجازه رخ 
دادن چنین وضعیتی نمی دهیم و حتی در کنار پرونده ها گشت سیار انجام می شود.

وی در بخش دیگری از سخنان خود به بازرسی و نظارت بر بازار اشاره کرد و گفت: 
وزارت صمت، جهادکشاورزی و اتاق اصناف متولیان نظارت و بازرسی بر بازار بوده 
و تعزیرات حکومتی هم در قالب گشت های مشترک به آنها کمک می کند و 
وظیفه این سازمان رسیدگی به پرونده های تخلف هاست. مدیرکل تعزیرات حکومتی 
هرمزگان بیان کرد: ۵۳۸ گشت سیار از ابتدای سال جاری تا کنون انجام شده که سه 
هزار و ۵۸۰ بازرسی انجام شده و یک هزار و ۳۳۰ واحد متخلف شناسایی شدند و 
تعدادی از واحدها تذکر داده شد و ۶۶۶ پرونده تخلف در این گشت ها تشکیل شد.

»عباس تابش« -معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت- گفت: با اجرای تغییر سیاست 
درج قیمت فروش و اجرای طرح درج قیمت تولید از هفت هزار کالاهای مشمول 
این طرح تاکنون چهار هزار و ۵۰۰ قلم کالا شناسایی شده که کاهش قیمت را برای 

مصرف کنندگان در برداشته است.
افزود:  با اشاره به اجرای تغییر سیاست حذف قیمت فروش محصولات  وی 
متاسفانه گیلان از استان هایی است که بدلیل ابهاماتی که تولید کنندگان و حتی 
اعضای ستاد تنظیم بازار داشتند این طرح را به خوبی اجرا نکرده است. هدف این 
برنامه شفاف سازی است که نظام قیمت و حقوق مصرف کننده را به همراه دارد و 

تولیدکنندگان باید روی کالا قیمت تولید محصول را درج کنند.
رییس حقوق مصرف تولیدکنندگان و مصرف کنندگان با بیان اینکه کالا در داخل 
کشور به صورت کالا مصرفی پُرگردش یا کالای مصرفی بادوام عرضه می شود،افزود: 
برای گروه نخست یعنی کالاهای مصرفی پرگردش مصرف کنندگان از قیمت درج 
شده کالا بیشتر از ۳۰ درصد نباید پرداخت کنند و در گروه دوم نیز نباید بیشتر از 
۲۰ درصد باشد. از هفت هزار قلم کالای مشمول شده در این طرح تا کنون چهار 
هزار و ۵۰۰ قلم کالا شناسایی شده که  این شفافیت کاهش قیمت را برای مصرف 

کنندگان ایجاد کرده است.

۱۵درصد ازپرونده قاچاق در کشور 
به هرمزگان اختصاص دارد

اجرای طرح درج قیمت تولید، کاهش قیمت 
۴۵۰۰ قلم کالا را به دنبال داشته است

همه اراضی کشور تا پایان دولت 
سیزدهم سنددار می شود

مریم آقانوری

  خبرنگار
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فرهنگی
هشدار؛ 33۷ شهر کشور در وضعیت قرمز 

مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت اعلام کرد: با گسترش سویه اُمیکرون در کشور و از سوی دیگر 
کاهش رعایت پروتکل های بهداشتی، تعداد شهرهای با وضعیت قرمز در کشور از ۲۴۷ به ۳۳۷ شهر افزایش 

یافت. آخرین خرین وضعیت رنگبندی شهرستانها: قرمز: ۳۳۷ شهر/ نارنجی: ۶۴ شهر/ زرد: ۴۷ شهر/ آبی: ۰

سینماوتئاتر

بیست و نهمین جشنواره فیلم جنوب از جنوب غربی )SXSW( از ۱۱ تا ۲۰ مارس )۲۰ تا 
۲۹ اسفند( در آستین تگزاس برگزار خواهد شد و فیلم سینمایی »ملخ« که برای اولین بار 
خبر ساخت آن به صورت رسمی منتشر شده است در بخش گلوبال این رویداد سینمایی 
نمایش خواهد داشت. جشنواره فیلم جنوب از جنوب غربی )SXSW(  گفته می شود به 
عنوان یکی از جشنواره های مهم بهاری شناخته می شود که پایگاهی برای فیلم های 
مستقل کم هزینه فراهم می کند.  فیلم »ملخ« دومین ساخته بلند فائزه عزیزخانی ، 
دختری نویسنده را در مرکز فیلم قرار داده است که در شرف از دست دادن اتاق و درآمدی از 
آن خود است - همان چیزهایی که یک نویسنده برای نوشتن به آن نیاز دارد. فیلم داستان 
یک روز از زندگی هانیه )هانیه توسلی( است، نویسنده ای شکست خورده و عاشق سینما 
که فیلمنامه ای الهام پذیرفته از زندگی خود را برای کارگردانی در اختیار دوست نزدیکش، 
پگاه )پگاه آهنگرانی(، قرار داده و در جریان تمرین و روخوانی از قضاوت همگان درباره 
شخصیت اصلی فیلمنامه به امان آمده است.  عوامل پروژه »ملخ« عبارتند از: نویسنده 
و کارگردان : فائزه عزیزخانی، تهیه کننده : منیژه حکمت ، مهشید آهنگرانی، بازیگران : 
هانیه توسلی، پگاه آهنگرانی، پدرام شریفی، شیرین آقارضاکاشی، رامین صدیقی، وحید 
عزیزخانی. سایر بازیگران : مجید عزیزخانی، نوید سجادی حسینی، درنا مدنی، داریوش 

حکمت ، مهدی فتاحی و با حضور افتخاری: علی مصفا

از ۲۶ بهمن ماه سه فیلم سینمایی راهی اکران شدند، ولی تنورشان برای رونق گیشه 
هنوز روشن نشده است. البته »عنکبوت« بخاطر موضوع خاصی که دارد فروش 
بیشتری در گیشه به دست آورده است. اما فیلم »ترانه ای عاشقانه برایم بخوان« در 

سه روز ابتدایی اکران ۹۴ میلیون و ۴۳۱ هزار تومان بلیت فروخته است.
این فیلم به تهیه کنندگی امیرشهاب رضویان و کارگردانی مهرداد غفارزاده تولید 
مشترک ایران و ترکیه است که شب گذشته، 29 بهمن هم اکران خصوصی آن با 
حضور بازیگرانش از جمله پژمان بازغی، علی بوراک جیلان، الیف ارول، آیشن اینجی، 

مریم مومن، جوانه دلشاد و نجمه جودکی در پردیس سینمایی کورش برگزار شد.
قصه »ترانه ای عاشقانه برایم بخوان« درباره یک جوان ترکیه ای است که به طور تصادفی 
از طریق فضای مجازی وارد عالم موسیقی می شود و به اذعان برخی تماشاگران این 
فیلم، یک کپی از سریال های ترکیه ای است. نکته قابل تامل هم حضور جمعی از 
مردم برای عکس گرفتن با بازیگران ترکیه ای این فیلم بود که بدون توجه به رعایت 
پروتکل های بهداشتی انجام شد.  و اما »عنکبوت« ساخته ابرهیم ایرج زاد هم به تازگی 
راهی پرده سینماها شده ودر مدت سه روز حدود  ۳۲۲ میلیون تومان فروش داشته 
است. این فیلم به نویسندگی اکتای براهنی و تهیه کنندگی جواد نوروزبیگی درباره یکی 
از قاتلان زنجیره ای دهه هفتاد است که در شهر مشهد چند زن خیابانی را به قتل رساند.

به مناسبت چهل و سومین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی و به همت بنیاد 
سینمایی فارابی هفته فیلم ایران در چهار کشور برگزار شد. همزمان با دهه فجر و به 
مناسبت چهل و سومین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی هفته فیلم سینمای ایران 
با آثاری مانند بادیگارد، ویلایی ها، یه حبه قند، حوض نقاشی، آذر، شهدخت، پرویز و 

دیگران، فرشته ها با هم می آیند و... در کشورهای مختلف برگزار شد.
بر این اساس فیلم های برگ جان، نسترن های وحشی، فرشته ها با هم می آیند، 
محمد رسول  الله، لینا و آپاندیس در شهر بلگراد صربستان از ۱۵ تا ۲۰ بهمن ۱۴۰۰ 
به نمایش درآمد. در استانبول ترکیه نیز فیلم های سارا و آیدا، یه حبه قند، به 
همین سادگی، حوض نقاشی، آذر، شهدخت، پرویز و دیگران، بادیگارد، شیار ۱۴۳ 
و کفش هایم کو از ۱۵ تا ۱۸ بهمن ۱۴۰۰ روی پرده رفت. هم چنین در دارالسلام 
برونئی با همکاری وزارت امور خارجه در بهمن ماه، فیلم های سینمایی ویلایی ها، 
سارا و آیدا، نسترن های وحشی، خواب آب و پدر آن دیگری به نمایش درآمدند. و 
در لاهور پاکستان نیز آثاری چون ویلایی ها، سارا و آیدا، نسترن های وحشی، خواب 
آب و پدر آن دیگری از ۲۰ تا ۲۲ بهمن ۱۴۰۰ اکران شدند. برگزاری هفته های فیلم 
در بلگراد، استانبول و لاهور با همکاری سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی و هفته 

فیلم شهر دارالسلام نیز با همکاری وزارت امور خارجه انجام شده است.

فیلم های جدید سینما 
چقدر بلیت فروختند؟

برگزاری هفته فیلم ایران
 در چهار کشور

رونمایی از فیلمی با بازی هانیه توسلی 
در جشنواره آمریکایی

جشنواره

یازدهمین جایزه سینمایی ققنوس؛

»موقعیت مهدی« فیلم برگزیده
 جایزه سینمایی ققنوس شد

»موقعیت مهدی« به کارگردانی هادی حجازی فر به عنوان 
برگزیده یازدهمین جایزه سینمایی ققنوس )سینما انقلاب( 
انتخاب شد. این یازدهمین دوره ای است که جایزه سینمایی 
ققنوس برگزار می شود؛ جایزه ای که سینمای انقلابی و 

پیشرفت را موضوع اصلی برگزاری خود قرار داده است. 
شب گذشته در اختتامیه این جایزه سینمایی که از شبکه افق 
پخش شد، از عوامل دو فیلم سینمایی »بدون قرار قبلی« و 
»هناس« هم تجلیل به عمل آمد. در این مراسم همچنین از 
سال ها تلاش جمال شورجه برای تحقق سینمای انقلاب و 

دینی قدردانی شد. 
هادی حجازی فر کارگردان »موقعیت مهدی« پس از دریافت 
تندیس ققنوس گفت: فیلم سینمایی »موقعیت مهدی« برای 
همه مردم ایران است. این فیلم را با سختی زیادی ساختیم؛ 
برای ساخت این فیلم سینمایی دستمان در جیب مردم و 
بیت المال بود. برای همین سعی کردیم اثری بسازیم که 

ماندگار شود و قهرمانان واقعی را در آن نشان دهیم.

رسانه

»پیمان جبلی« -رئیس سازمان صدا و سیما- در حکمی سعید 
مقیسه را به سمت »معاون رئیس صداوسیما و رئیس 
سازمان تنظیم مقررات صوت و تصویر فراگیر در فضای 
مجازی« منصوب کرد. همچنین در حکمی محسن شاکری 

نژاد را به سمت »رئیس مرکز تحقیقات« منصوب کرد.
در حکم سعید مقیسه آمده است: 

»برادرگرامی جناب آقای مهندس سعید مقیسه
نظر به مراتب تعهد، دانش، تخصص و شناخت سازمانی 
جنابعالی، به موجب این حکم، به سمت »معاون رئیس 
سازمان صداوسیما و رئیس سازمان تنظیم مقررات صوت 
وتصویرفراگیردر فضای مجازی« منصوب می شوید. تنظیم 
گری، تدوین و ابلاغ آیین نامه ها، مقررات و دستورالعمل 
ها، ساماندهی و صدور مجوزبرای فعالیت های رسانه های 
صوت وتصویرفراگیردر فضای مجازی، پایش، نظارت و هدایت 
تولید، انتشار محتوا و خدمات مرتبط واستانداردسازی و ایجاد 
زیرساخت های لازم  از اهم مأموریت های جنابعالی است.  

دراین راستا، جامع نگری و توجه به همه ابعاد رسانه های 
مذکور مورد انتظار است؛ به نحوی که اجرای مناسب مقررات 
تنظیم شده، سبب شود تولیدکنندگان، حقوق مالکانه آثار و 
توسعه پایداررسانه های یکدیگررا پاس بدارند؛ مخاطبان بی پناه 
رها نشوند و بتوانند از فضای مجازی به عنوان یک فرصت 
بالنده استفاده کنند؛ بسترهای انتشار، امن و در دسترس اقشار 
مختلف جامعه ومحتوا سالم و مبتنی بر اخلاق وفرهنگ 
اسلامی-ایرانی باشد و نهایتاً زیست بوم حاکم بر رسانه های 
صوت و تصویر فراگیر، باعث هم افزایی و رشد پایداراین 

رسانه ها و بهره مندی حداکثری مخاطبان شود.
دکترسیدصادق  آقای  صادقانه  های  تلاش  و  خدمات  از 
امامیان در مدت تصدی این مسئولیت، قدردانی می کنم و 
از خداوند متعال موفقیت روزافزون شما را در پیشبرد اهداف 

و آرمان های نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و تحقق 
منویات مقام معظم رهبری)مدظله العالی( مسئلت دارم.«

در پیشینه و سوابق سعید مقیسه آمده است: قائم مقام 
معاون فضای مجازی ، مدیر کل بازار محتوا، قائم مقام 
معاونت برنامه ریزی و منابع مالی، مدیرکل خدمات راهبردی 
رسانه های نوین، مدیر شبکه تهران، قائم مقام شبکه سه، 
مدیرکل ارزیابی عملکرد معاونت برنامه ریزی و نظارت، مدیر 

اطلاعات و برنامه ریزی شبکه قرآن سیما، مدیر اطلاعات و 
برنامه ریزی و معاونت بهره برداری فنی.

همچنین در حکم محسن شاکری نژاد آمده است: 
 »برادر گرامی جناب آقای دکتر محسن شاکری نژاد

نظر به مراتب تعهد، تخصص علمی و تجارب ارزشمند شما، 
به موجب این حکم به عنوان »رئیس مرکز تحقیقات« سازمان 
صداوسیما منصوب می شوید. با توجه به اهمیت محوری 
پژوهش در راهبردها و رویکردهای تحولی هویت محور و 

عدالت گستر سازمان، مقتضی است ضمن پشتیبانی علمی و 
پژوهشی از مدیریت تحول در رسانه ملی از طریق فعال سازی 
و هم افزایی ظرفیت های علمی و پژوهشی درون و برون 
سازمانی به ویژه بهره گیری از توانمندی های اعضای هیأت 
علمی و پژوهشگران رسانه ملی، نسبت به تقویت ارتباطات 
درون سازمانی به منظور پایش نیازها و سنجش علمی و 
مستمر میزان نفوذ رسانه ملی در افکارعمومی به عنوان اولویت 
برنامه های مرکز اقدام کنید. همچنین تعامل با حوزه های 
تولید پیام به منظور کمک  به ساماندهی چرخه تولید و 
توزیع پیام با بهره گیری از یافته های نیازسنجی، نظرسنجی 
و اثرسنجی و نیز طراحی، اجرا و بهره مندی از مطالعات آینده 
پژوهانه، تدوین شاخص ها و طراحی نظام ارزیابی و بازخورد 
علمی سنجش عملکرد حوزه های پیام برمبنای مخاطب 

پژوهی، از جمله اهم مأموریت جنابعالی است.
در همین راستا ضروری است، طراحی سازوکار لازم برای 
همگرایی و هم افزایی مجموعه های پژوهشی و نظارتی 
سازمان با هدف پرهیز از فعالیت های موازی، تقویت ارتباط 
با سایر مراکز پژوهشی و افکارسنجی کشور و برنامه ریزی برای 
تبدیل مرکز تحقیقات سازمان صداوسیما به قطب پژوهش 

رسانه ای کشور مورد اهتمام جدی قرار گیرد.«
همه معاونت ها و مراکز سازمان، موظف به همکاری در اجرای 
مأموریت های یاد شده هستند. در پیشینه محسن شاکری 
نژاد آمده است، وی دارای مدرک دکترای علوم ارتباطات از 
دانشگاه علامه طباطبایی است و در حال حاضرعضو هیأت 
علمی و رئیس دانشکده ارتباطات و رسانه دانشگاه صدا و 
پژوهش  و  آموزش  معاون  همچون  سوابقی  سیماست. 
دانشکده ارتباطات، مدیر پژوهش و فناوری دانشگاه، معاون 
فرهنگی و دانشجویی دانشگاه صدا وسیما نیز در کارنامه وی 

ثبت شده است.

۲ انتصاب مهم در »سازمان صدا و سیما«؛

رئیس ساترا تغییر کرد
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ورزشی
سرپرست جدید فدراسیون فوتبال:  در فدراسیون رنگی جز پرچم ایران نخواهیم داشت

میرشاد ماجدی سرپرست جدید فدراسیون فوتبال گفت: امروز همه ما، فارغ از هر رنگ و دسته بندی باید به فکر 
موفقیت و اهتزاز پرچم سه رنگ کشور عزیزمان باشیم و در فدراسیون رنگی جز رنگ پرچم جمهوری اسلامی ایران 

وجود نخواهد داشت.

سوژه

معرفی برترین های مسابقات کشتی آزاد 
نوجوانان کشور؛

مازندران قهرمان، تهران نایب 
قهرمان و لرستان سوم شد 

رقابت های کشتی آزاد نوجوانان قهرمانی کشور گرامیداشت دهه 
مبارک فجر روز های ۲۸ لغایت ۳۰ بهمن ماه در سالن شش هزار 
نفری الغدیر ارومیه برگزار شد و در پایان تیم استان مازندران با ۱۵۹ 
امتیاز بعنوان قهرمانی رسید و تیم های تهران و لرستان به ترتیب با 
۱۱۲ و ۱۰۱ امتیاز دوم و سوم شدند. رده بندی انفرادی و تیمی این 

مسابقات به شرح زیر است:
۴۵ کیلوگرم: ۱- امیرمحمد نوازی )خراسان رضوی( ۲- حمیدرضا 
رضایی )البرز( ۳- رضا گوران )سهمیه آزاد( و محمدحسین شعبانلو 
)همدان( ۵- حسین گودرزی )کیش( و محمدرضا ساقی )قشم( ۷- 
محمدرضا شهسواری )قزوین( ۸- شایان اردو )سهمیه آزاد( ۹- اهورا 

خاطری )مازندران( ۱۰- ابوالفضل ولایی )قم(
۴۸ کیلوگرم: ۱- امیررضا تیموری زاده )تهران( ۲- عرشیا حدادی )مازندران( 
۳- محمدمهدی فتحی مهر )گلستان( و حسین احمدی )مرکزی( ۵- 

ابوالفضل گل عین )فارس( و امیرحسین هنرمند )توابع تهران(
۵۱ کیلوگرم: ۱- سامان حرجندی پور )قشم( ۲- محمدرضا اسدی 
)تهران( ۳- ابوالفضل عبدالوند )لرستان( و مانی کاووسی )مازندران( 
۵- علی اصغر سلطانی )سیستان و بلوچستان( و علی بابا )قم( 
۷- ادریس بوربور )توابع تهران( ۸- علی محمدطاهری )مرکزی( ۹- 

زاوش حسینی )خوزستان( ۱۰- مهدی صبوحی )سهمیه آزاد(
۵۵ کیلوگرم: ۱- ابوالفضل شمسی پور )توابع تهران( ۲- علی اکبر 
یوسف پور )کرمان( ۳- مهدی مصطفی زادگان )آذربایجان غربی 
۲( و امیرمهدی نجاتی زاده )سهمیه آزاد( ۵- سعید پروانه )تهران( 
و علی جودکی )لرستان( ۷- آرمین شیرزادی )کرمانشاه( ۸- امیررضا 
)خراسان شمالی( ۱۰-  احمدی  امیرحسین  )البرز( ۹-  صفاخیل 

محمدمهدی بابایی )سمنان(
۶۰ کیلوگرم: ۱- سجاد پیردایه )لرستان( ۲- حمیدرضا گوهری )تهران( 
۳- ابراهیم الهی )مازندران( و عرفان سنچولی )گلستان( ۵- پارسا 
بهرامی )کرمانشاه( و علی اصغر تات )هرمزگان( ۷- سینا خلیلی 
)سهمیه آزاد( ۸- سپهر نوروزیان )سهمیه آزاد( ۹- سعید فاتحی قلعه 

)آذربایجان شرقی( ۱۰- سینا بازگیر )سیستان و بلوچستان(
۶۵ کیلوگرم: ۱- محمدمهدی ممیوند )لرستان( ۲- سینا ذوالفقاری 
)مازندران( ۳- طاه قرابی )البرز( و محمدماهان خرمکاه )سهمیه آزاد( 
۵- آریا مقدسی )سهمیه آزاد( و امیرحسین غلامی )توابع تهران( 
۷- علیرضا عجمی )کرمانشاه( ۸- هادی زمانی )آذربایجان شرقی( 
۹- حسین محمدنژاد )سهمیه آزاد( ۱۰- مبین قربانی )سیستان و 

بلوچستان(
۷۱ کیلوگرم: ۱- یونس شفیعی )همدان( ۲- ابوالفضل حسینی 
)سهمیه آزاد( ۳- محمدامین دارابی )تهران( و امیرمهدی مقدم 
)خراسان رضوی( ۵- امیرحسین اشربین )توابع تهران( و مهدی 
پاک نهاد )مازندران( ۷- سجاد جوادی )سهمیه آزاد( ۸- سجاد 
اسماعیل زاده )اصفهان( ۹- محمدجواد عبدالملکی )کردستان( ۱۰- 

علیرضااسکندری )قم(

دیدگاه

فرد  یک  به  خادم  عزیزی  شهاب الدین  شدن  متوسل 
معلوم الحال جهت پیشبردِ امور فوتبال بزرگترین ضربات را به 
فوتبال ایران زد و شخصیت و جایگاه فوتبال کشور اول آسیا 

را تا حد یک مجموعه خرافه پرستی تنزل داد.
در حقیقت این حرکات و فعل و انفعالات یک ساله اخیر 
فدراسیون فوتبال آنقدر عجیب و غریب بود که ارتباط با 
یک رمال و دعانویس شاید تنها بخشی از مشکلات باشد 
و معضلات عمیق تر و ریشه ای آنجاست که افرادی برای 
برکناری رییس فدراسیون تصمیم گرفتند و قرار است برای 
آینده فوتبال تصمیم سازی کنند، که جدا از یکی دو نفر 
بقیه افراد را کمتر کسی بعنوان مدیرانی اصلح و فوتبالی 

می شناسد!
از ترکیبِ هیات رئیسه فعلی، تنها میرشاد ماجدی یک فرد 
فوتبالی و البته بدون سابقه مدیریتی است و خداداد افشاریان 
هم در جامعه داوری مورد توجه بوده، اما پرسش اینجاست 
که مابقی این افراد کجای چرخه ی فوتبال بودند و هستند 
که حالا می خواهند برای مهمی به ارزش آینده فوتبال ایران 

تصمیم سازی کنند!؟
به  باید  اعضاء،  این  از  برخی  عدم صلاحیت  برای  بازهم 

سوءمدیریت  های آن ها در رسته فعالیت شان و همچنین 
برای چندمین بار به اتهامات یکی از اعضای هیات رییسه 
که دستگاه های نظارتی در باب کلاهبرداری از مردم به وی 
زده اند، اشاره کنیم! حال این پرسش مطرح است که آیا این 
8 نفر، یک شبه به این نتیجه رسیدند که عزیزی خادم با 
رمال ها ارتباط دارد؟ آیا همان ابتدای ریاست وی که متوجه 
شدند، یک چهره رسانه ای موجه، مورد وثوق و کاربلد نتوانسته 
با دلایل و ادله  ای مستند، با تیم مدیریتی رئیسِ عزل شده 
فدراسیون کار کند، پرسشی از جناب رئیس مطرح کردند که 

اصلاً چه شد که این چنین شد؟
آیا رمال فقط یک نفر و همانی است که در کرج نسخه 
می پیچد یا آنها که یک شب دور هم نشستند و اسکوچیچ 
را به فدراسیون فوتبال تحمیل کردند هم در حلقه همین 
گروه ها قرار دارند منتهی با اسامی دیگر!؟ آیا آن شبی که 
به بهانه افطاری، تعدادی رسانه ای خاص را به فدراسیون 
دعوت و همین آقای مدعی فعلی که آن موقع رییس یکی 
از کمیته های فدراسیون بود، عهده دار میزبانی شد و هدایایی 

را به آن افراد خاص داد را هیات رییسه به یاد دارد یا خیر!؟
در خزانه  امروز متوجه شده که  رئیسه  چرا هیات  اصلاً 
فدراسیون فوتبال فقط 3 میلیون تومان پول هست؟ حتما 
آن را هم به بخور و ببر عزیزی خادم و دو نایب رییسش 
می خواهند نسبت دهند! یعنی از ورود و خروجی پول به 
فدراسیون بی خبر بوده اند؟ واقعاً اگر از این مهم ناآگاه بوده اند 
که واویلا! اما اگر بی خبر نبوده اند، چرا امروز از آن سخن 

می گویند؟ اصلاً چرا همان دو ماه قبل سخن نگفتند؟
بگذریم؛ ما بنا را بر این می گذاریم که همه مقررات تا امروز 
به صورتِ قانونی از سوی گروه 8 دنبال شده است. اما حالا 

برای انتخاب ریس آینده فوتبال و آینده خود فوتبال چه 
برنامه ای دارند؟ آنگونه که این بزرگواران مبحث را مطرح 
کرده اند، قضیه سرپرستی موقت سه ماه طول خواهد کشید. 
در شرایطی که بعد از سه ماه، پروسه فراخوان از کاندیداها 
و ترکیب اعضای مجمع و تایید صلاحیت ها و انتخابات 
فدراسیون فوتبال را پیش رو داریم که با جام جهانی تداخل 

پیدا خواهد کرد.
نیک می دانیم که، قرار نیست از دل این هیات رییسه و از دل 
مجمع حسین صدقیانی و صفایی فراهانی و محمد دادکان 
بیرون بیاید! قطعاً مباحث مربوط به تیم ملی بزرگسالان 
و جام جهانی فوتبال یک بخش از کار است و ده ها تیم 
ملی و لیگ برتر و لیگ های یک و دو و مناطق و آموزش و 
حضور بانوان در ورزشگاهه ا و مراودات بین المللی و خیلی 
مسائل دیگر هم هست که از این هیات رییسه چشممان 

آب نمی خورد.
گرچه شخصیت حقیقی تک تک اعضا محترم است، اما واقعا 
این ترکیبِ هیات رئیسه، می توانند در این فرصت باقی مانده 
فوتبال را به مسیر واقعی خود برگردانند. نه؛ چشممان آب 
نمی خورد! حذف عزیزی خادم یک چند روزی برایشان سوژه 

خبری دارد و اما بعد از این چه باید کرد؟

روز گذشته، روابط عمومی سازمان بورس و اوراق بهادار، 
از ثبت سهام »استقلال« و »پرسپولیس« نزد این سازمان 
خبر داد. »حسین قربانزاده« -رییس سازمان خصوصی سازی- 
روز جمعه در گفت وگویی اعلام کرد: روز شنبه ۳۰ بهمن 
ماه سهام استقلال و پرسپولیس نزد سازمان بورس ثبت 

خواهند شد. 
اما پیگیری ها برای انجام این رویداد تاریخی حاکی از آن 
است که روز شنبه دو باشگاه بزرگ استقلال و پرسپولیس 
در سازمان بورس ثبت شدند، مرحله بعد این اقدام آن است 
که این باشگاه ها به عنوان دو شرکت در بازار پایه فرابورس 

درج نماد شوند.
بر اساس اعلام روابط عمومی سازمان بورس، علت اینکه 
این باشگاه ها باید در بازار پایه درج نماد شوند، این است که 
این دو باشگاه صورت های مالی شفافی ندارند و جزو شرکت 
های سودآور نیستند، همچنین ثبت نزد سازمان به هیچ 
عنوان به معنی پذیرش شرکت ها در بورس نیست بلکه 

صرفا قرار است این دو باشگاه با توجه به ریسک هایی که 
دارند در بازار پایه فرابورس درج نماد شوند.

روابط عمومی سازمان بورس تصریح کرد: برای آنکه تامین 
مالی استقلال و پرسپولیس به سود باشگاه ها باشد به 
صورت عرضه اولیه نخواهد بود بلکه قرار است نماد آن 
گشایش یابد، بعد از آن افزایش سرمایه اعلام شود و در 
نهایت مردم از افزایش سرمایه از محل صرف سهام اقدام به 

خرید سهام سرخابی ها کنند.
شایان ذکر است؛ براساس صحبت های انجام شده قرار بر 
این است تا درج نماد سرخابی های پایتخت روز یکشنبه در 

فرابوررس انجام شود.

گروه ۸ و سوالات بی جواب؛

از دل این هیات رییسه »ارشمیدوس« بیرون نمی آید!

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

»روابط عمومی سازمان بورس و اوراق بهادار« اعلام کرد:

»استقلال« و »پرسپولیس« در یک قدمی واگذاری

سرخابیها

 در راستای اجرای ماده 6  آیین نامه اجرایی 
نحوه برگزاری انتخابات هیأت مدیره و بازرسان 
ماده  تبصره 3  )موضوع  صنفی  های  اتحادیه 
22 و 23 ق.ن.ص( و بند یک مصوبات نهمین 
جلسه کمیسیون نظارت بر سازمان های صنفی 
از کلیه دارندگان  مورخ 1400/10/15 بدینوسیله 
صنف   اتحادیه  معتبردائم  کسب  پروانه 
که  فردیس  شهرستان  بانوان  آرایشگران 
داوطلب عضویت در هیأت مدیره و یا بازرس 
اتحادیه مذکور    می باشند  دعوت بعمل می 
به  لغایت  1400/12/16  از 1400/12/02  آید 
مدت پانزده  روز  ضمن ثبت نام  در سامانه 

برگزاری انتخابات تشکل های صنفی به آدرس 
الکترونیکی »election.iranianasnaf.ir« ، جهت 
تکمیل ثبت نام   شخصا با ارائه مدارک ذیل 
به دفتر هیأت اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه 
های صنفی واقع در » فردیس، جاده ملارد، 
حافظ،  متری   16 خ  ابتدای   ، منظریه 
مراجعه    » اول  طبقه  ایساکو،  ساختمان 

نمایند. 
شرایط داوطلبان:

نظام  به  التزام  و  اعتقاد  و  ایرانی  تابعیت  1ـ 
جمهوری اسلامی ایران.

،عدم  مؤثر  کیفری  پیشینه  سوء  نداشتن   -2

حجر،  مانند  دراموال  تصرف  ممنوعیت 
ورشکستگی و افلاس.

3ـ عدم اعتیاد به مواد مخدر و عدم اشتهار 
به فساد.

4ـ داشتن حداقل مدرک تحصیلی دیپلم برای 
افراد فاقد سابقه عضویت در هیأت مدیره.

نام  ثبت  زمان  در  سن  حداکثر  5ـ 
هفتادوپنج سال.

6- داشتن پروانه کسب معتبر دائم )تاریخ اعتبار 
منقضی نگردیده ، صاحب آن تغییر شغل نداده 
و واحد صنفی خود را به غیر واگذار و اجاره نداده 
باشد، واحد صنفی فعال و مکان آن تغییر نیافته 

باشد(.
7- داشتن وثاقت و امانت

مدارک مورد نیاز جهت ثبت نام:
1. اصل و تصویر پروانه کسب معتبر دائم                          
2. اصل و تصویر تمام صفحات شناسنامه     

3. اصل و تصویر کارت ملی   
4.اصل و تصویر مدرک تحصیلی  و یا گواهی 

معتبر از اداره آموزش و پرورش
5. یک قطعه عکس پرسنلی

داود مافی -  رئیس هیات اجرایی برگزاری 
انتخابات هیأت مدیره و بازرس 
اتحادیه های صنفی شهرستان فردیس

فراخوان ثبت نام از داوطلبان هیأت مدیره و بازرس اتحادیه صنف آرایشگران بانوان شهرستان فردیس
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ورزشی

داستانجلد

»شهاب الدین عزیزی خادم« از مقام ریاستِ فدراسیون 
اتفاق،  این  شد.  عزل  ایران  اسلامی  جمهوری  فوتبالِ 
اول بار نیست که در فوتبالِ ما رخ می دهد. حتما به یاد 
توسط  دادگان«  »محمد  هم،  این  از  پیش  که  دارید 
رئیس وقتِ سازمان تربیت بدنی از مقامش برکنار شده 

بود؛ ولیکن این کجا و آن کجا... 
عزیزی خادم درحالی با رای قاطع هیأت رئیسۀ فدراسیون 
فوتبال برای همیشه ساختمانِ سئول را ترک کرد، که 
این رخداد، پیش از هرچیز حامل نکتۀ مهمی است؛ از 
این حیث که محض رضای خدا بالأخره یکبار هم که 
شده نقش و اهمیتِ واقعیِ »هیأت رئیسه« در ورزش 
نقش  به غلط  و  غالبا  این  از  پیش  -که  مملکت  این 

فرمایشی ایفا می کردند- هویدا شد. 
از  برخی  با  عزل شده  رئیس  آشکار  اختلافات  عده ای 
و  فوتبال  فدراسیون  هیأت رئیسۀ  سابقۀ  با  اعضای 
همچنین حاشیه های فراوانی که حول مدیریت او شکل 
قطعا  اما  می دانند.  او  برکناری  عمدۀ  دلیل  را  گرفت 
این ها همۀ ماجرا نیست.  اینکه چه شد و چه گذشت 
تا این سوگلیِ »خوبانِ عالم«)اصلا شاید خودِ این خوبانِ 
عالم کار دستِ او داده باشد!( به رکوردِ کوتاه مدت ترین 
خود  شود،  بدل  ما  فوتبالِ  تاریخ  فدراسیون  رئیس 
سرمنشأ  ابهامات  ولیکن  است،  مفصلی  بحثِ  محلِ 
کودتای شکل گرفتۀ پیرامونِ شهاب الدین عزیزی خادم 
با وجود خوابگزارانِ اعظم، منجمانِ معزز و  - آن هم 
که  شده  تازه ای  مراحل  وارد  خواب رفته اش-  مشاورانِ 
با  وی  عزلِ  چراییِ  پیرامون  را  بسیاری  پرسش های 
با شرکت های صهیونیستی  توافق  دارد:  به همراه  خود 
در  ویدئویی  داور  کمک  سیستم  تأسیس  به جهتِ 
فوتبال؟ حضور مهدی مهدی وکیا در بازی دوستانۀ فیفا 
در مسائل  تعقید  اشغالگر؟  رژیم  ورزشکاران  با حضور 
مالی و شائبه های پولشویی در پرونده ها و تخلفات لیگِ 
بازیکن تیم ملی،  پروندۀ اخلاقیِ  در  برتر؟ کوتاه آمدن 

مشخصا محمدحسین کنعانی زادگان؟ یا کوتاه آمدن در 
زنان در ورزشگاه؟  به جهتِ حضور  برابر فشارهای فیفا 
هنوز بطور دقیق معلوم نیست کدام یا کدامشان این 
عزیزکرده را با چشمانِ بسته به مغاکِ درهای خروجیِ 
هم  عزیزی خادم  خودِ  یقینا،  و  کشاند  فدراسیون 
همچنان سرش گیج است و نسبت به منشأ ضربه و 

زخم ِ کاری اش جاهل است.
باری؛ از همان روزهای ابتداییِ ورودِ آن مردِ »خادم« به 
فوتبال بارها و بارها هشدار داده بودیم که راهِ موفقیت 
دگنک«ِ  به زور  »خنده های  از  فوتبالی  مدیریت  در 

از  مشاوره گرفتن  و  خبری  عکس های  در  ژورنالیستی 
خوبانِ عالم و دل بستن به دانه درشت های هیأت فوتبال ِ 
و  گفتیم  بارها  و  بارها  نمی گذرد.  کشور  استان های 
نوشتیم از »فعالیت غیرقانونی« و خلافِ »اساسنامۀ« دو 
نواب رئیسِ ایشان: حمیدرضا مهرعلی - حیدر بهاروند! 
بارها کارشناسان و آگاهان اعلام داشتند که انتصاب 
سرپرست برای نایب رئیسی، اگر ناشی از بی سوادی و 
عدمِ آگاهیِ شخص رئیس فدراسیون نسبت به قاعدۀ 
و قانون نباشد، بوضوح نقض آشکار اساسنامه و رفتاری 

غیرقانونی از سوی اوست؛ اما عزیزی خادم بدلایل واهی 
و شائبه برانگیزی، از اجرای نص صریح قانون اجتناب 
کرد! اگر این ها همه »عدم رعایت اساسنامۀ فدراسیون« 
بوده  چه  پس  نبوده،  فعل«  »ترکِ  مشخص،  بطور  و 
است؟ طبقِ بند ۲ مادۀ ۲ و مادۀ ۷ اساسنامۀ فدراسیون 
اساسنامۀ  رعایت  به  فدراسیون مکلف  رئیس  فوتبال، 

فدراسیون در همۀ فعالیت هایش است. 
در بند ۴ مادۀ ۲۶ اساسنامه به صراحت اشاره شده:»بعد 
از انتخاب رئیس، مجمع عمومی باید درمورد نامزدهای 
معرفی شده توسط رئیس برای پست های نایب رئیس 
اول، دوم و سوم رای گیری کند. برای انتخاب نواب 
رئیس، کسب اکثریت -بیش از ۵۰ درصد- آرای معتبر 
مأخوذه مورد نیاز است. اگر مجمع عمومی یک یا چند 
درصد-   ۵۰ از  -بیش  اکثریت  با  را  نامزدها  این  از  نفر 
دیگری  نامزد-نامزدهای  باید  رئیس  نکند،  انتخاب 
خاتمه مجمع  تاریخ  از  را حداکثر ظرف مدت سه ماه 
عمومی جهت انتخاب به مجمع عمومی معرفی نماید«؛ 
اما مشخص نیست که عزیزی خادم و رفقایش )مهرعلی 
و بهاروند( با کدام پشتوانه و مشاوره های نابجا، تصمیم 
به  به چنین بی محلیِ واضح و شگفت انگیزی نسبت 
قانون گرفتند! به قولِ یکی از رفقای قدیم »خوبانِ عالم 
اگر بیل زن بود...«؛ بگذریم... دورانِ مردی که نه عزیز 
به  تاختن  دیگر  و  رسید  به اتمام  نه خادم هم  و  شد 
که  رسانه هایی  و  نمی کند  جلوه  منصفانه  چندان  او 
می تازند،  او  به  یکطرفه  کاملا  و  ناجوانمردانه  اکنون 
غالبا همان هایی هستند که در روزهای تخلفِ واضحِ 
نامبرده و رفقایش، سکوت پیشه کرده بودند و عجالتا، 
واقعی  و  دلسوزانه  نه تنها  اکنونشان  بوق و کرناهای 
نیست، بلکه مصداق دقیقِ فرصت طلبی، موج سواری و 
ناسپاسی است. نتیجتا، تنها چیزی که مانده »فوتبالِ 
ایران« است. با هزار و یک معضل و بحران. هرچه بود، 
مردِ خندانِ رو به دوربین هم رفت و از دستِ خوبانِ 
عالمش هم کاری بر نیامد. به امیدِ روزهای بهتر برای 

فوتبالِ نیمه جانِ ایرانِ عزیزمان...

عزیزی با چشمانِ بسته؛

بی خـادم!

فاصله کوتاه مجیدی تا رسیدن به رکوردی منحصربه فرد
رکورد شکست ناپذیری یک مربی در لیگ برتر در اختیار امیر قلعه نویی است. او در لیگ دهم با سپاهان از هفته هشتم 
تا بیست وهشتم لیگ برتر ایران شکست نخورد تا 21 هفته بدون شکست را در پرونده کاری خود داشته باشد. مجیدی در 

صورتی که استقلال برابر فجر سپاسی، نساجی، گل گهر و پرسپولیس شکست نخورد صاحب این رکورد می شود.

سوژه

اظهارات نگران کننده »کامرانی فر«؛
احتمال حذف تیم ملی از جام جهانی 

و جدایی مهدوی کیا از تیم امید
»حسن کامرانی فر« -دبیر کل فدراسیون فوتبال- با وجود عزل 
شهاب الدین عزیزی خادم از ریاست این فدراسیون به کارش 
ادامه خواهد داد. کامرانی فر در تازه ترین گفتگوی خود به 
مواردی اشاره کرده است که می تواند نگرانی هایی را در مورد 
وضعیت تیم ملی بزرگسالان و تیم امید به همراه داشته باشد؛ 
از اقداماتی در کمیته اخلاق فیفا در مورد تیم ملی ایران تا 

احتمال قطع همکاری با مهدی مهدوی کیا در تیم امید.
کامرانی فر با اشاره به نگرانی ها در خصوص تیم ملی گفت: 
مواردی درباره فدراسیون فوتبال مطرح شده است که می تواند 
در آینده به تیم ملی ما لطمه بزند. خواهش می کنم اگر مطلبی 
مطرح شده است، از این به بعد کمتر به آن بپردازیم و به 
موفقیت تیم ملی کمک کنیم. پیروزی تیم ملی به خاطر 
توانمندی بازیکنان و عملکرد خوب کادر فنی بوده است. امکان 
دارد در آینده بخش هایی خارج از کشور به یکسری موضوعات 
ورود کنند. سلامت و حفاظت تیم ملی را از تمام افرادی که 
نسبت به موضوع فوتبال حساس هستند، تقاضا می کنم تا 

کمتر وارد حاشیه شویم و مسیر را طی کنیم.
دبیر کل فدراسیون فوتبال در واکنش به این جمله که کمیته 
اخلاق فیفا به یکسری از مسائل ورود کرده و احتمال کنار 
گذاشتن تیم ملی از جام جهانی قطر وجود دارد، تاکید کرد: 
عزیزان  همه  از  خواهشم  است.  شما  مثل  هم  من  اشاره 
نیست  نیاز  به موضوعاتی که  این است  رسانه  و اصحاب 
نپردازیم و اجازه بدهیم موفقیتمان در فوتبال و حضورمان در 
جام جهانی تثبیت بشود! کامرانی فر که در برنامه »شب های 
فوتبالی« حضور یافته بود درباره احتمال ادامه کار با »دراگان 
اسکوچیچ« سرمربی تیم ملی و یا تغییر او با وجود صعود 
تیم ملی به جام جهانی تصریح کرد: تنها چیزی که می توانم 
بگویم این است که مصوبه جدید اعضای هیأت رئیسه مورد 
نیاز است. نیاز است که مصوبه اعضای هیأت رئیسه نسبت به 

اتفاقاتی که در آینده می افتد را داشته باشیم.
موضوع مهم دیگری که دبیر کل فدراسیون فوتبال پاسخ های 
نگران کننده ای به آن داد، وضعیت سرمربیگری تیم امید بود. 
کامرانی فر در خصوص آخرین شرایط حضور مهدی مهدوی کیا 
در تیم امید گفت: در جلسات قبل هیأت رئیسه مصوب شده 
بود قرارداد مهدوی کیا به صورت یورو بسته شود اما بر اساس 
قوانین داخلی امکان پذیر نبود و باید در هیأت رئیسه بعدی 
تبدیل به ریال می شد. یک پروسه است که طول کشیده است. 
باید منتظر باشیم هیأت رئیسه جدید و سرپرست فدراسیون 
فوتبال درباره تیم امید تصمیم گیری کنند و بر اساس آن مسیر 
را پیش ببریم. تیم امید بازی های سختی را در مرحله اول 

گروهی در پیش دارد.
وی تاکید کرد: سرمربی تیم امید تا این لحظه )جمعه شب( 
مهدوی کیا بود. از این لحظه به بعد امکان دارد اعضای هیأت 

رئیسه با توجه به بودجه ای که دارند برنامه ریزی کنند.
برای  دیگر  گزینه های  با  فدراسیون  مذاکره  فر  کامرانی 
جانشینی مهدوی کیا را رد کرد و افزود: هیچ صحبتی نشده 
است. برنامه ریزی شده است تا اعضای هیأت رئیسه این 
هفته جلساتی داشته باشند و اتفاقات فدراسیون بر اساس 
تصمیمات اعضای هیأت رئیسه رقم بخورد. هیأت رئیسه 

مصمم هستند اهداف فوتبال را قوی تر پیش ببرند.
»با این حساب تیم امید فوتبال ایران در حال حاضر بدون 
سرمربی است؟« وی در پاسخ به این سوال گفت: باید یا بحث 
قرارداد مهدوی کیا قطعی شود و یا اعضای هیأت رئیسه به 
این نتیجه برسند که تیم امید را با شرایط جدید اداره کنند. 
باید تأمین منابع شود تا هم تیم امید و هم تیم های دیگر 

را مدیریت کنیم.
دبیر کل فدراسیون فوتبال همچنین در خصوص احتمال تغییر 
رأی انضباطی پرونده بازیکن گابنی گل گهر هم گفت: اگر 
استیناف رأی را تأیید کرده باشد، این رأی نهایی است. اگر 
باشگاهی اعتراض داشته باشد می تواند به دادگاه عالی ورزش 

شکایت کند. رأی دیگر بازبینی نخواهد شد.

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

سرانجام پس از کش و قوس های فراوان، »شهاب الدین 
اعضای هیات  ناباوری، بدست  در عین  عزیزی خادم« 
رئیسه ای که خود آن ها را بر سرِ کار گمارده بود، عزلِ 
موقت شد. رئیس فدراسیونی که یک سال پیش در دورانِ 
دشوار مدیریتی و فوتبالی، در رقابتی جالب با رقیبانی 
به مراتب پرآوازه تر بر مسند ریاست فدراسیون تکیه زد.  در 
بین رقبای عزیزی خادم برای صدارت کرسی فدراسیون، 
مدیریت  هم اکنون  که  آجورلو«  »سردار  چون  نام هایی 
باشگاه استقلال را برعهده دارد و همچنین »علی کریمی« 
که  داشتند  است، حضور  فوتبال کشور  بزرگان  از  یکی 
اتفاقاً حضور جادوگر یک سرآغاز جدیدی در فوتبال ما 
حتی به صرفِ بودنِ »نام« او، در بین کاندیداهای ریاست 
فدراسیون رقم زد.  در هر صورت در کشاکش انتخاباتِ 
آن روزهای فدراسیون، خیلی از فوتبالی ترها حضور یک 
فوتبالی خاک خورده را در انتخابات غنیمت می شمردند 
و میل اقبال عمومی جامعه فوتبال و متخصصان این 
امر تا حدود بسیار زیادی به حضور چنین عناصری مانند 

عزیزی  مجمع،  رای  با  سرانجام  اما  بود.  کریمی  علی 
خادم رئیس فدراسیون فوتبال شد. هرچند همان روزها 
هم بحث اینکه صرف فوتبالیست بودن را خیلی ها شرط 
لازم تصدی  این کرسی نمی دانستند و بحث تحصیلات و 

تجارب مدیریتی را نیز مطرح می کردند. 
برهه، عزیزی  آن  در  در هر صورت 

دیگران  از  را  سبقت  گوی  خادم 
زعیم  ماه  یازده  حدود  و  ربود 
فدراسیونِ عملا ورشکسته  این 
شد. اما در نهایت با عزل موقت 
ماجدی  میرشاد  نشستن  و  او 
حتی برای حدود سه ماه بعنوان 
شاید  فدراسیون  در  سرپرست 

از  یکی  ها  مدت  از  پس  حالا 
فانتزی های جامعه فوتبالی ما 

باشد، آن هم  بار نشسته  به 
کاملا  حضور یک شخص 
فوتبالی و مرتبط با این 
ماجدی-  -میرشاد  رشته 
که شاید اگر ده بار دیگر 

بزرگ  اتفاق  این  می شد،  فدراسیون  ریاست  نامزد  هم 
برای او نمی افتاد که یقینا این مهم را می توان به فال 
نیک گرفت.  گرچه شاید خودِ ماجدی نداند، اما یقیناً 
می تواند  سه ماهه اش  عملکرد  و  او  موقت  سرپرستی 
راهگشای حضور فوتبال های فعال در بُعد مدیریتی در 
مسند کار باشد، آنجا که بارها و بارها اهالی این رشته 
بدلایل متعددی از حضور در ریاست این فدراسیون 
نهی شدند و همیشه، افراد سیاسی و حتی ناآشنا، 
به کار گرفته شدند.  باری؛ حضور ماجدی می تواند 
سرآغاز راهِ مهمی در فوتبال ما باشد. فوتبالی که 
خود  اهل  از  کمتر  هم  پایین  رده  ارکان  در  حتی 
می بیند و بیشتر افراد غریبه را تجربه می کند، برای 
درکِ این حقیقت، به شرایط مدیران غیرفوتبالی در 
بطن فوتبال ما توجه کنید. به هر جهت، انتظارات 
او  بالاست،  بسیار  ماجدی  میرشاد  از 
حضور  چراغ  روشن کننده  می تواند 
این مسند  در  آشنا  نام  چهره های 
تمایل  که  به شرطی  البته  باشد، 
وجود  افرادی  چنین  حضور  به 

داشته باشد.

سرآغازِ یک  راهِ مهم؛

»ماجدی« راهگشای فوتبالی ها می شود؟

یادداشت

امیر کریمی

  نویسنده و کارشناس فوتبال



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                        n  سردبیر: مهدی تیموری                               

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

  n  دبیر تحریریه: محمدرضا ولی زاده             n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، اصغر قلندری، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، فرشید گله داری و رضا تواضعی
 n مدیر روابط عمومی: سارا گلزاری                        n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات                      n  دبیر سرویس عکس: میلاد فیروزان                        n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

یکشنبه 1 اسفند 1400-  شماره ۹63

www.donyayehavadar.ir

قربانی برای ۴ سال سکان دار فدراسیون تیراندازی شد
مجمع انتخاباتی فدراسیون تیراندازی روز شنبه برای انتخاب رئیس و اعضای هیئت رئیسه 
فدراسیون در آکادمی ملی المپیک برگزار شد. ریاست این مجمع را محمد پولادگر بر عهده 
داشت و فضل الله باقرزاده، نماینده کمیته ملی المپیک بود. در پایان رای گیری، مرتضی 
قربانی  با ۳۱ رای از مجموع ۵۷ آرای ماخوذه به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب شد. 
انتخابات این فدراسیون طبق اعلام وزارت ورزش قرار بود ۲۱ دی انجام شود که به دلایل 

نامشخص به تعویق افتاد. علی دادگر پیش از این رییس فدراسیون تیراندازی بود.

برگزاری انتخابات کمیته ملی المپیک در بهار ١٤٠١ و بدون رئیس فعلی!
انتخابات کمیته ملی المپیک که قرار بود 17 اسفندماه برگزار شود بدلیل آماده نبودن آیین نامه 
انتخاباتی لغو و به زمان دیگری موکول شد. طبق دستور العمل مجمع عمومی کمیته )17 
اسفندماه( قرار است زمان جدید انتخابات در همین مجمع مشخص شود. این در حالی است 
که صالحی امیری تاکید دارد انتخابات قطعاً بهار 140۱ برگزار می شود. وی در این رابطه گفت: 
برگزاری هر چه سریع تر انتخابات این کمیته به نفع رئیس آتی، مجموعه کمیته، وزارت و 

ورزش قهرمانی است، ضرورت قطعی ثبات مدیریتی نیاز به توضیح ندارد. 

مهلت یک ماهه به فدراسیون فوتبال برای تعیین تکلیف
با  دوباره  کرد:  تصریح  آسیایی  بازی های  در  ایران  کاروان  سرپرست  فخری  پیمان 
فدراسیون فوتبال تماس داشتم و در خصوص لیست صحبت کردم. قرارداد کهدوی کیا 
قطعی نشده و چند هفته پیش هم با کامرانی فر صحبت کرده بودم. روز شنبه با دفتر 
ماجدی تماس گرفتم و نتوانستم با او صحبت کنم. قرار است تا یکشنبه اسامی اعلام 
شود و در لیست اولیه 40 نفر را انتخاب کنند. قول داده اند تا همین ماه وضعیت قرارداد 

با کادر را مشخص کنند. 

با جدایی سراجی، فراهانی مدیرعامل سایپا شد
سرانجام پس از نتایج بسیار ضعیف باشگاه سایپا در رشته های مختلف عضو هیات  
رییسه فدراسیون فوتبال از مدیرعاملی باشگاه سایپا استعفا کرد. مهرداد سراجی صبح 
روز شنبه از مدیرعاملی باشگاه سایپا استعفا داد و مدیران این باشگاه، ابوالفضل فراهانی 
را به عنوان مدیرعامل جدید این باشگاه انتخاب شد. سال گذشته سراجی از طریق 
مدیرعاملی باشگاه سایپا به عنوان عنوان نماینده باشگاه ها به عضویت هیات  رییسه 

فدراسیون فوتبال انتخاب شده بود.

ازبکستان هم حریف جوانان فوتسالیست ایران نشد
تیم ملی فوتسال زیر ۲۰ سال کشورمان روز گذشته در آخرین دیدار خود در رقابت های 
منطقه آسیای مرکزی )کافا( برابر ازبکستان قرار گرفت و در پایان موفق شد حریف خود را 
با نتیجه ۷ بر یک شکست دهد. ملی پوشان جوان کشورمان با این پیروزی ۱۲ امتیازی 
شده و به مقام قهرمانی رقابت های کافا دست پیدا کردند. تیم ملی فوتسال زیر ۲۰ سال 
کشورمان خود را برای رقابت های جام ملت های آسیا آماده می کند. هدایت تیم ملی 

فوتسال جوانان بر عهده علی صانعی است.

تیم شهید نوفلاح قهرمان سی ویکمین دوره لیگ برتر واترپلو شد
سی  یکمین دوره مسابقات لیگ برتر واترپلو باشگاه های کشور با برگزاری دیدارهای رده بندی و 
فینال به پایان رسید. استخر ۹ دی مجموعه ورزشی شهید شیرودی تهران از ساعت ۱۵:۰۰ میزبان 
رویارویی تیم های دانشگاه آزاد اسلامی و شهید نوفلاح در فینال لیگ برتر واترپلو کشور بود. این 
دیدار جذاب و نفس گیر در پایان با نتیجه  ۱۴ بر ۱۲  به سود تیم نوفلاح به پایان رسید. با این 
نتیجه پرونده سی یکمین دوره لیگ برتر واترپلو کشور با قهرمانی تیم شهید نوفلاح به پایان 

رسید. تیم های دانشگاه آزاد اسلامی و نفت امیدیه به ترتیب بر سکوهای دوم و سوم ایستادند.

دوپینگ حسین ساوه شمشکی توسط CAS تایید شد
دیوان حکمیت ورزش، رای خود را در موضوع پرونده حسین ساوه شمشکی، اسکی باز کاروان اعزامی 
ایران به المپیک زمستانی ۲۰۲۲ پکن را به نفع آژانس جهانی ضد دوپینگ صادر کرد. ده روز قبل آژانس 
بین المللی کنترل دوپینگ اعلام کرد که تست دوپینگ پرچمدار ایران در المپیک زمستانی ۲۰۲۲ مثبت 
شده است و بنابراین حکم محرومیت موقت او را صادر کرد. این تست خارج از مسابقه گرفته شده بود 
که در نمونه او ماده استروئید آنابولیک آندروژنیک یافت شده است. پس از آن ساوه شمشکی درخواست 

تست B داد که جواب آن هم مثبت اعلام شد.

کشتی فرنگی جام 
تختی در اهواز 
برگزار می شود

دوره  دومین  و  چهل 
المللی  بین  رقابت های 
کشتی فرنگی جام تختی 

در شهر اهواز برگزار می شود. چهل و دومین دوره رقابت های 
بین المللی کشتی فرنگی جام تختی، ۴ لغایت ۶ اسفند در 
شهر اهواز برگزار می شود. این رقابت ها به عنوان یکی از مراحل 
اصلی چرخه انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی برای حضور در 
رقابت های کشتی قهرمانی آسیا در مغولستان، بازی های 
آسیایی چین و رقابت های جهانی صربستان در سال آینده 
محسوب می شود. این مسابقات در سالن ۲۵۰۰ نفری سازمان 

برق مجموعه ورزشی گیت بوستان اهواز برگزار خواهد شد.

نماد استقلال و پرسپولیس فردا در فرابورس 
ثبت می شود

نماد دو باشگاه  برای ورود به بازار سرمایه روز یکشنبه رسماً 
در فرابورس ثبت خواهد شد. با اعلام قبلی مسئولان سازمان 
سهام  ورود  برای  جوانان  و  ورزش  وزارت  و  خصوصی سازی 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس به بازار سرمایه بالاخره پس از 
کش و قوس های فراوان قرار است روز )یکشنبه - اول اسفند( نماد 
این دو باشگاه در فرابورس 
است  قرار  برسد.  ثبت  به 
سال  ماه  اسفند  پایان  تا 
جاری، مراحل پذیره نویسی 
10 درصد عرضه اولیه سهام 
سرخابی ها بین هواداران و 
پیشکسوتان این دو باشگاه 

انجام شود.

پرچمدار ایران در بازی های پارالمپیک زمستانی معرفی شد
با نزدیک شدن به آغاز بازی های پارالمپیک زمستانی ۲۰۲۲ پکن، پرچمدار کاروان ایران در 
مراسم افتتاحیه این بازی ها مشخص شد. بر این اساس الهه قلی فلاح، تنها نماینده ایران 
در بخش اسکی نابینایان در رشته صحرانوردی  به عنوان پرچمدار کاروان ایران در مراسم 
افتتاحیه معرفی شد. قلی فلاح از ورزشکار کاملا نابینای ایران در رشته اسکی صحرانوردی به 
شمار می رود که سال ۲۰۱۹ موفق به کسب نشان شجاعت از کمیته بین المللی پارالمپیک 

شد. قلی فلاح در بازی های پارالمپیک زمستانی پیونگ چانگ نیز حاضر بود.

عربستان میزبان مسابقات لیگ قهرمانان 
فوتبال آسیا شد

میزبان مسابقات لیگ قهرمانان در منطقه شرق به طور رسمی 
انتخاب شد و کشور های ایران، امارات و عربستان کاندیدای 
میزبانی مسابقات منطقه غرب لیگ قهرمانان آسیا هستند. با 
وجود این که هنوز میزبان رقابت های لیگ قهرمانان آسیا در 
منطقه غرب مشخص نشده، خالد الشنیف، مجری و خبرنگار 

که  شده  مدعی  سعودی 
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
از میزبانی متمرکز عربستان 
رضایت  گذشته  سال  در 
قصد  و  داشت  کامل 
میزبانی فصل جدید  دارد 
به  هم  را  مسابقات  این 

عربستان بسپارد.  

و  طلا  مدال  یک 
۳ برنز کشتی گیران 
تورنمنت  در  ایران 

بلغارستان
دوم  روز  پایان  در 
رقابت های کشتی آزاد و 
فرنگی جام دانکلوف و نیکولای پتروف بلغارستان، میثم 
دلخانی در وزن ۶۳ کیلوگرم کشتی فرنگی به مدال طلا دست 
یافت، علیرضا عبدولی در وزن ۷۲ و علیرضا مهمدی در وزن 
۸۲ کیلوگرم کشتی فرنگی و مصطفی قیاسی در وزن ۷۹ 
کیلوگرم کشتی آزاد به مدال برنز دست یافتند. رقابت های بین 
المللی کشتی آزاد و فرنگی جام دانکلوف و نیکولای پتروف 
از روز ۲۸ بهمن اسفند ماه در شهر ولیکو ترانوو بلغارستان 

آغاز شده است.

هفته نامه سراسری روزنامه

پایگاه خبری تحلیلی

مجموعــه رســانه ای )روزنامــه  دنیــای هــوادار، 
نیــوز و  پایگاه هــای خــری تحلیــی دیــوان 
هــواداری نیــوز( و نشریــه صبــح میهــن بــرای 
ــای  ــود، در حوزه ه ــه خ ــأت تحریری ــتِ هی تقوی
ــاری  ــگار افتخ ــس، خرن ــری و عک ــف خ مختل
ــات  ــبِ اطلاع ــت کس ــرد. جه ــد ک ــذب خواه ج
از طریــق پیامرســان واتــس آپ بــا  بیشــتر 
ــید. ــاط باش ــماره ۰۹۱۲۸۱۷۲۴۳۴ در ارتب ش


